

### RETURN BIDS TO: RETOURNER LES SOUMISSIONS A :

Bid Receiving Unit/ Réception des sousmissions Attn: Carmelia Da Silva Mail Stop/Arrêt postal 15 73 Leikin Drive Ottawa, Ontario K1A 0R2

All persons delivering mail, parcels and bids to the Mail Parcel and Screening Facility will be asked to provide government photo identification and a contact number as part of an enhanced security protocol.

Dans le cadre d'un protocole de sécurité amélioré, toute personne qui livre le courrier, les paquets et les soumissions à l'installation d'inspection du courrier et des colis devra désormais présenter une carte d'identité avec photo émise par le gouvernement et un numéro de téléphone.

# SOLICITATION AMENDMENT 007

## MODIFICATION DE L'INVITATION 007

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

_				
Title – Sujet Mattress, Prisoner, High Risk /				<b>Date</b> February 26, 2019
Matelas pour prisonnier à risqué élevé				26 Février, 2019
Solicitation No. – № de l'invitation 201801688A				Amendment No. – Nº de la modification # 007
Client Reference No No. De Référence du Client 201801688A				
Solicitation Closes – L'invitation prend fin				
At /à :	2 :00 pm EST			EDT(Eastern Daylight Time) HAE (heure avancée de l'Est)
On / le :	e: March 1, 2019 – 1 mars 2019			
F.O.B. – F.A.B		GST – TPS		Duty - Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services  Does not change – Ne change pas				
Instructions See herein- Voir aux présentes				
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à				
Carmelia DaSilva				
Procurement and Contracting Officer				
Telephone (613) 843-		lo. de téléphone	Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082	



Solicitation No. –  $N^{\circ}$  de l'invitation : 201801688A Amendment No. – No. de la modification : 201801688A

Solicitation 201801688A Amendment N° 007 is raised to respond to the following questions

#### Question 1:

In Page 6 it says "A copy of the ASTM Standards referred to in the bid solicitation is available and may be purchased from: "but your amendment dated 2019-01-08 gives specification and standards. Would that be a standard to be followed or both are same, Please confirm

#### Response 1:

The amendment dated 2019-01-08 is the specification document required for bidders to follow and includes applicable ASTM Standards. The statement in the RFP is a reference to where you can purchase the information pertaining ASTM Standards. You must ensure your technical bid meets the standards stated in the Specification.

#### Question 2:

Would we need to do material testing now or after awarding?

#### Response 2:

As per the RFP, The Pre-Contract Award Sample(s) with any applicable waivers and substitutions, Certificate(s) and Compliance and Test Report (s) will be required after the bid closing date, upon a written request from the Contracting Authority, from bidders with the lowest evaluated price. Please refer to Part 4 – Evaluation Procedures and Basis of Selection of the RFP for further instructions.

La modification 007 de l'invitation 201801688A est soulevée pour répondre aux questions suivantes.

#### **Question 1**

À la page 6, il est mentionné qu'une copie des normes ASTM dont il est question dans la DP est disponible et peut être achetée, mais votre modification du 2019-01-08 fournit des spécifications et des normes. S'agit-il de normes à suivre ou si les deux sont équivalentes? Prière de confirmer.

#### Réponse 1

La modification du 2019-01-08 correspond au document énonçant les spécifications que les soumissionnaires doivent suivre et ce document comprend les normes ASTM applicables. L'énoncé dans la demande de soumissions fait référence à l'endroit où vous pouvez acheter les renseignements relatifs aux normes ASTM. Vous devez vous assurer que votre soumission technique respecte les normes mentionnées dans les spécifications.

### Question 2

Devons-nous procéder à l'essai des matériaux maintenant ou après l'attribution du contrat?

#### Réponse 2

Selon la DP, les échantillons préalables à l'attribution du contrat avec les dispenses et substitutions correspondantes, les certificats de conformité, les échantillons de composants et les rapports d'essai doivent être fournis après la date de clôture de la demande de soumissions, sur demande écrite de l'autorité contractante, par les soumissionnaires dont le prix évalué est le plus bas. Pour d'autres directives, se reporter à la Partie 4 de la DP, Procédures d'évaluation et méthode de sélection.